

Après une carrière au Ministère de l'Economie et des Finances, Jacques de Larosière a été Directeur du Trésor, de 1974 à 1978. De 1978 à 1987, il a été Directeur général du FMI à Washington. De 1987 à 1993, il a été gouverneur de la Banque de France. De 1993 à 1999, il a été Président de la Banque Européenne pour la Reconstruction et de Développement (BERD) Depuis lors, il est conseiller du Président du groupe BNP Paribas. Il est également Président du Per Jacobsson Foundation, Trustee de Reuters Founders Share Company Limited, President de l'Observatoire de L'Epargne Européenne -OEE-, et membre du conseil d'administration de Power Corporation et de France Telecom. Il est membre de l'Académie des Sciences Morales et Politiques de l'Institut de France.

Jacques de Larosière who graduated in Arts, Law, Political Science and the National School of Administration, entered the French Treasury in 1958 where he worked mostly on international financial matters. From 1974 to 1978 he was Undersecretary for Monetary Affairs. He was elected Managing Director of the International Monetary Fund (IMF) in 1978. He was appointed Governor of the Banque de France in 1987, and President of the European Bank for Reconstruction and Development (EBRD) in 1993. He joined BNP Paribas in 1998 as Advisor to the Chairman. Moreover, he was appointed as Chairman of The Per Jacobsson Foundation, as Trustee of Reuters Founders Share Company Limited, as President of the Observatoire de l'Epargne Européenne -OEE-, and is member of the Board of Directors of France Telecom.